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ZADEVA: DODATNI ODGOVOR NA VPRAŠNJE SVETNIKA 20. REDNE SEJE IN ODGOVORI NA POBUDE IN  
                 VPRAŠANJA SVETNIKOV 21. REDNE SEJE 
 
 
DODATNI ODGOVOR NA VPRAŠNJE SVETNIKA 20. REDNE SEJE 
 
Goran Simčič poda pripombo na odgovor v zvezi z RUNE. Gre za zelo nedorečen odgovor. Prepričan je, da 
obstaja nek terminski plan za izvedbo priključkov.     
 
Uroš Bensa – Oddelek za okolje in prostor 
S strani izvajalca del na projektu RUNE smo prejeli naslednji odgovor:  
»Kot že povedano, je težko podati podrobni terminski plan izvedbe priključkov in priklopov, saj na izvedbo vpliva 
več dejavnikov. 
Trenutno na terenu delata dve ekipi, v prihodnjih dneh bomo pa vključili še eno ekipo. 
Izvedbe instalacij in priklopov se izvajajo na podlagi prejetih delovnih nalogov iz strani RUNE Enia (nalog je 
kreiran na podlagi interesa stranke in plačila priključka). 
Trenutno delamo v naseljih Višnjevik, Gonjače, Kojsko (zgornji del od hiše št. 10 do 1) in Vedrijan. 
V prihodnjih dneh bomo z deli pričeli še v naseljih Slavče in Gradno.« 
 
 
 
ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 21. REDNE SEJE 
 
Teja Jelina v imenu Romane Velišček (Komisija za socialna vprašanja) 
Na Komisijo za socialna vprašanja pri Občini Brda so se obrnili občani, ki obiskujejo ambulanto dr. Eve  
Poljanec v Kojskem z vprašanjem, zakaj morajo v odsotnosti osebne zdravnice poiskati pomoč v ZD Nova 
Gorica,  v ambulanti dr. Milice Milovanović, kar še dodatno otežuje obiske pri zdravniku, še posebej 
starejšim. Kateri so razlogi, da se nadomeščanje ne uredi z družinskima zdravnikoma v ZD na Dobrovem. 
Občani tudi sprašujejo, zakaj v zdravstvu še vedno veljajo pravila, kot so bila določena na vrhuncu epidemije, 
kar pomeni zelo otežen dostop do zdravstvenih storitev.  
Želijo tudi odgovor na to, zakaj se v ambulantah na telefonske pozive ne oglašajo v času, ki je namenjen 
naročanju pacientov. 
 
Anita Manfreda – direktorica OU 
Vprašanja smo naslovili na ZD – Osnovno varstvo Nova Gorica in s strani direktorice prejeli naslednje odgovore:  



Spoštovani, 
 
Odgovarjam na spodaj zastavljena vprašanja: 
 
Na Komisijo za socialna vprašanja pri Občini Brda so se obrnili občani, ki obiskujejo ambulanto dr. 
Eve  Poljanec v Kojskem z vprašanjem, zakaj morajo v odsotnosti osebne zdravnice poiskati pomoč v 
ZD Nova Gorica,  v ambulanti dr. Milice Milovanović, kar še dodatno otežuje obiske pri zdravniku, še 
posebej starejšim. Kateri so razlogi, da se nadomeščanje ne uredi z družinskima zdravnikoma v ZD na 
Dobrovem. 
 
V Zdravstvenem domu Nova Gorica smo si zelo prizadevali in kljub velikemu pomanjkanju zdravnikov 
sledili temu, da smo odprli dodatno ambulanto družinske medicine na Dobrovem, ker smo to 
ocenjevali kot absolutno prioriteto. Ob tem je prišlo do situacije, ko nadomeščanja med tremi 
ambulantami ni bilo več mogoče urediti na način, da bi se vse tri ambulante nadomeščale v Brdih, saj 
je ob daljših odsotnostih nemogoče istočasno pokrivati tri ambulante. Zaradi navedenega smo 
sklenili, da za ambulanto, ki je najbližje Novi Gorici, in to je ambulanta v Kojskem, zagotovimo 
nadomeščanje za čas odsotnosti v Novi Gorci. Prav ta ambulanta ima kar nekaj pacientov 
opredeljenih iz področja Nove Gorice, Solkana in Soške doline, prav tako je razdalja od Podsabotina, 
Huma in Kojskega pravzaprav enaka do Nove Gorice kakor do Dobrovega.  
 
Občani tudi sprašujejo, zakaj v zdravstvu še vedno veljajo pravila, kot so bila določena na vrhuncu 
epidemije, kar pomeni zelo otežen dostop do zdravstvenih storitev.  
 
Zaradi še vedno prisotnega virusa SARS-COV 2 in pojavnosti COVID 19 smo zdravstvene ustanove še 
vedno dolžne upoštevati vse ukrepe za zmanjševanje širjenja okužb, enako kakor to velja za vso 
državo in zagotoviti varne obravnave in varen dostop za vse naše uporabnike. Ambulanta v Kojskem 
je primerljivo z ambulantami v Novi gorici celo bolje dostopna, saj je dostop v čakalnico povsem 
neomejen, kar za ambulante v Novi Gorici ne velja.  

Želijo tudi odgovor na to, zakaj se v ambulantah na telefonske pozive ne oglašajo v času, ki je 
namenjen naročanju pacientov 
 
Ambulantni tim je sestavljen samo iz zdravnika in medicinske sestre. Medicinska sestra v  delovnem 
času dela več različnih del hkrati: sprejema bolnike, vnaša podatke v računalnik, sprejema telefonske 
klice, naroča, skrbi za elektronsko komunikacijo s pacienti, hkrati pa dela tudi svoje strokovno delo: 
snema EKG-je, opravlja laboratorijske preiskave, dela preveze ran, pomaga zdravniku. Če medicinska 
sestra dela svoje osnovno delo, potem istočasno ne more dvigovati telefona. Problem smo poskusili 
zmanjšati na način, da se naroča na preveze ob določenih urah in je v teh terminih telefon izklopljen.  
Še vedno pa se in se bodo dogajale nujne in neodložljive zadeve, kjer je prisotnost medicinske sestre 
ključnega pomena. 
Telefonska dosegljivost ambulant je vse slovenski problem, nanj smo tudi sami župane občin 
ustanoviteljic že nekaj let zapored opozarjali. Obseg dela je za eno medicinsko sestro prevelik in ga v 
rednem delovnem času ne more opraviti. Rešitev vidimo v zaposlitvi dodatne medicinske sestre, kar 
pa s strani ZZZS ni financirano. Zato predlagamo Občini Brda, da z namenom zagotavljanja boljše 
dosegljivost ambulante, zagotovi financiranje za dodatno medicinsko sestro. Enaka potreba je tudi v 
ambulanti dr. Milanoviča na Dobrovem, ki ima primerljivo veliko ambulanto.  
 
V upanju, da so odgovor razumljivi vas lepo pozdravljam, 
 
 
Petra Kokoravec, dr. med., spec. druž. medicine 

Direktorica  
 
 
Denis Rusjan 
1. V nekaterih delih Brd se vse pogosteje opaža zapuščene (odjavljene) avtomobile, ki so trajno, ali že več 

let odloženi na zemljiščih v neposredni bližini gozdov, rek ali na travnikih. Večina teh zemljišč je zasebnih. 
Dobro bi bilo, da bi občina naredila popis tovrstnih vozil in pisno opozorila lastnike (avtomobila, 
zemljišča), da naj vozila ustrezno odstranijo, saj vozila onesnažujejo okolje, kot tudi kazijo podobo 
občine. 

2. Brda so postala turistična destinacija, kjer se je v zadnjem desetletju tudi povečalo število ponudnikov, 
takih in drugačnih turističnih dejavnosti. Za naslednje obdobje (vsaj desetletje) bi bilo dobro od 
navedenih ponudnikov pridobiti informacije, kje so še potenciali, kje vidijo še možnosti razvoja, ali so s 
turistično politiko občine zadovoljni, kaj in koliko bi jim morala občina prisluhniti, ali s strani občine 
dobijo vse potrebne informacije o turizmu in dogodkih v Brdih itd.. Poizvedovanja naj bi se pri čim večjem 
številu ponudnikov izpelje v kratki in anonimni spletni anketi. Rezultati ankete bodo zagotovo orisali 
skupne potrebe ponudnikov in možnosti nadaljnjega razvoja turizma v občine! 

 



1. Anita Manfreda – direktorica OU 
Pobudo smo naslovili na Medobčinsko upravo Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in Občine 
Brda in prejeli naslednji odgovor:  

 
Pozdravljeni. 
Za izdelavo evidence vam bomo posredovali naše informacije o zaznanih zapuščenih vozilih. Na 
privatne parcele medobčinski redarji ne morejo vstopati, ker nimajo zakonskih pooblastil.  
Lep pozdrav. 
 
Dušan Bremec,  
Inšpektor - Vodja medobčinske inšpekcijske  in medobčinske redarske službe  
  

Na podatke o zaznanih zapuščenih vozilih še čakamo.  
 
2. Tina Novak Samec – direktorica ZTKMŠ Brda  

Na ZTKMŠ smo v letu 2019 izvedli anketo na treh ciljnih skupinah: obiskovalci, prebivalci in ponudniki. 
Rezultate smo predstavili tudi na 6. redni seji OS (10. 9. 2019), v okviru obravnave akcijskega načrta za 
Zeleno shemo. Prav tako je študentka magistrskega študija v letu 2021 v okviru magistrske naloge v kateri 
se je osredotočila prav na mnenje lokalnega prebivalstva o učinkih turizma in njihovo zadovoljstvo s 
trajnostnim razvojem turizma na destinaciji, izvedla anketiranje. Z rezultati anketiranja razpolagamo tudi 
na ZTKMŠ Brda in jih bomo upoštevali pri nadaljnjih aktivnostih. 

 
V letu 2021 smo pričeli s srečanji s ponudniki iz Brd: v pomladnem času v lock-downu preko spletnih 
srečanj, v jesenskem času pa z delavnicami v živo. Z delavnicami, anketiranjem in strukturiranimi fokusnimi 
skupinami bomo nadaljevali tudi v letu 2022, saj je naš cilj pripraviti strategijo razvoja na področju turizma, 
ki zajema vse potrebe ponudnikov in prebivalstva. V kratkem vam bomo predstavili terminski plan izvedbe 
ter vas povabili h konstruktivnemu sodelovanju. 

 
 
Direktorica občinske uprave                      ŽUPAN 
        Anita Manfreda                                  Franc Mužič 


